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Hoi

Die vraag aan OMT over sportkantines is gebaseerd op de voorlopige besluitvorming dat paracommerciele horeca nog niet open

kan omdat de impact ervan onduidelijk is Ik kan dit op geen enkele manier droog houden maar dit is wat het nu is Dus dit

moet dan wel meelopen Ik heb de Q A bijgevoegd die de NCTV hierover heeft opgesteld Die raakt kant noch wel

Voor betaald voetbal morgen komt de Rec^iecjroep Voetbal en Veiligheid bijeen waar de eerste aanzet van een plan hoe je in

welke fase zou kunnen voetballen Zal ik[^ vragen een scherpere vraag te formuleren Of inderdaad nog even wachten10 2e

Groeten
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Onderwerp FW OMT adviesaanvraag

Lijkt mij prima vraagstelling waarbij ik denk dat kantines hier nu niet in mee hoeven te lopen en we voor betaald voetbal de vraag

iets anders moeten formuleren namelijk full contact trainen

Eens om dat aan te geven
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10 2e
Bests

10 2aAanstaande maandag zal er zoal

geformuleerd op het gebied van Sport incl bijlagen zoals hierboven die we eerder van jullie kregen Kun je zsm aangeven of dit

voor jullie ok is De bedoeling is om de OMT adviesaanvraag vandaag nog te verzenden

let heeft gemeld een OMT zijn waar we nu onderstaande vragen voor hebben

Vrjendelijke groet
10 2e

Zoals al aangegeven in uw advies van IS mei gaat u in het volgende OMT in op de vraag die ik u op 13 mei jl al stelde namelijk

Zijn er activiteiten of branches te benoemen die in de komende stappen zitten die mogelijk eerder kunnen worden versoepeld
Wat zijn de gezondheidseffecten daarvan Daarbij vraag ik u specifiek aandacht te besteden aan

betaald voetbal {nu per 1 September @Sport is hier een actueel protocol bij

sportkantines sportclubs mogen per 11 mei open maar kantines moeten nog gesloten blijven Zijn er mitigerende maatregelen

denkbaar waardoor sportkantines toch open kunnen

sportscholen en fitnesscentra nu gepland voor 1 September In de bijlage treft u protocollen aan ten behoeven van binnensport

noc nsf en van sportscholen en fitnesscentra In hoeverre schat u de daarin aangedragen aanvullende maatregelen doeltreffend

en toereikend om het risico op besmetting tot een aanvaardbaar niveau terug te brengen


